

L&T DISPLAY TECHNOLOGY (FUJIAN) LIMITED

OPTOELECTRONIC PARK, RONGQIAO ECONOMIC AND TECHNOLOGICAL DEVELOPMENT ZONE, FUQING CITY, FUJIAN PROVINCE, P.R.CHINA

Bureau Veritas Certification certify that the Management System of the above organisation has been audited and found to be in accordance with the requirements of the management system standards detailed below

Standards

ISO 9001:2008/CNS 12681:2009

Scope of certification

Design and Manufacture of Monitors, Manufacture of Televisions, AIO and Adapters (Including LCM Assembly)

Certification cycle start date: 11 May 2016

Subject to the continued satisfactory operation of the organisation's Management System, this certificate expires on: **15 September 2018**

Original certification date: 11 May 2016

Certificate No. TWN3673028Q

Version 1, Revision date: 19 May 2016

re

Certification Authority



Bureau Veritas Certification using the accreditation certificate

Local office: 3F-B, No.16, Nanjing E, Rd., Sec.4, Songshan District, Taipei 10553, Taiwan, R.O.C.

Further clarifications regarding the scope of this certificate and the applicability of the management system requirements may be obtained by consulting the organisation. To check this certificate validity please call +886 2 2570 7655



捷星顯示科技(福建)有限公司

福建省福清市融僑經濟技術開發區光電園區

Bureau Veritas Certification 證明上述單位的管理系統業經評審並確認符合下列管理系統 標準全部適用條款的要求

驗證依據之管理系統標準

ISO 9001:2008/CNS 12681:2009

驗證系統範圍

顯示器的設計製造;電視機、一體機和適配器的製造(包括 LCM 組裝)

本驗證週期起始日:2016年5月11日

在證書持有者之管理系統持續符合要求的運作條件下,本證書維持有效至下列日期止: 2018年9月15日

原始證書核准日:2016年5月11日

證書編號: TWN3673028Q

John Pel

Certification Authority

版本 1, 證書修改日期: 2016年5月19日





Bureau Veritas Certification using the accreditation certificate

Local office: 3F-B, No.16, Nanjing E. Rd., Sec.4, Songshan District, Taipei 10553, Taiwan, R.O.C. 台灣辦公室: 台灣衛理國際品保驗證股份有限公司/台北市松山區南京東路四段 16 號 3 樓 B 室

杰進一步澄清驗證範圍及管理系統要求之適用範圍時,可還行向持有者查詢 查詢本證書之有效狀態請電:+886 2 2570 7655

Page 1 of 1